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Assen, 9 juni 2005 
Behandeld door mevrouw J.Stapert (0592) 36 58 40 
Onderwerp: Voortgangsrapportage Klankbordgroep Wav 
 
 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
In de statencommisievergadering MWG van 10 januari 2005 is besloten tot het 
instellen van een klankbordgroep Wet ammoniak en veehouderij (Kbg-Wav). Met deze 
tussenrapportage willen wij u naast een korte historische terugblik op de hoogte 
stellen van de stand van zaken alsmede het vervolgtraject schetsen. 
 
Aanleiding voor het instellen van de klankbordgroep 
Na een periode van vermeende belangentegenstelling rondom de Wav-problematiek 
in de Provincie Drenthe tussen provinciale en gedeputeerde staten die werd 
gedomineerd door slechte communicatie is gezocht naar een middel om uit de 
impasse te komen. Met instemming van alle statenfracties is vervolgens besloten om       
over te gaan tot het instellen van een klankbordgroep. Goede ervaring met de 
klankbordgroep Intensieve veehouderij lag hieraan ten grondslag. 
In de Kbg-Wav zijn de volgende partijen vertegenwoordigd. De statenfracties van de 
VVD, CDA , PvdA en GroenLinks en de OPD namens de overige fracties, 
Milieufederatie Drenthe (MFD), LTO-Noord, Terreinbeheerders en het Drents 
Agrarisch Jongeren Kontact (DJAK). 
Gedeputeerde staten zijn geen lid van de Kbg-Wav, maar hebben aangegeven zich 
graag te laten uitnodigen, hetgeen ook bij iedere vergadering het geval is. 
 
De doelstelling van de Kbg-wav kan als volgt worden omschreven. Het uitbrengen van 
advies aan provinciale staten (PS) middels een toekomstscenario met betrekking tot 
de Wav-problematiek in Drenthe, dat breed gedragen wordt zowel door de 
natuurbeweging als de landbouworganisatie. Hiermee wordt getracht om voor beide 
partijen een situatie te bereiken waarbij recht wordt gedaan aan zowel de 
bescherming van de waardevolle natuur tegen ammoniakdepositie als aan de 
ontwikkelings- en keuzemogelijkheden voor ondernemers met toekomstperspectieven. 
Uitgangspunt hierbij is de door GS vastgestelde Wav-kaart.  
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De Kbg-Wav wil de mogelijkheden onderzoeken om flankerend beleid te gebruiken 
voor de gesignaleerde knelpunten.  
 
Huidige stand van zaken. 
De klankbordgroep is sinds januari 2005 vier maal bijeen geweest. De vergaderingen 
zijn constructief en verlopen in een goede harmonie.  
In het verlengde van de doelstelling van de klankbordgroep is een projectvoorstel 
opgesteld door MFD en LTO-Noord. Dit projectvoorstel is als bijlage bij deze brief 
gevoegd.  
Het op verzoek van GS opgestelde rapport van deskundigen over het Drents 
ammoniakbeleid is in het bijzijn van een van de opstellers van het rapport besproken. 
Dit rapport zal met overige verkregen en nog in te winnen informatie input zijn voor het 
uiteindelijke advies van de klankbordgroep. 
Ook de vorige week verschenen brief van staatssecretaris van Geel van VROM aan 
de Tweede kamer over de ammoniakwetgeving zal hierin worden betrokken.  
Op dinsdag 7 juni jl. heeft de Kbg-Wav, zoals u hebt vernomen, in een persgesprek 
haar uitgangspunten en visie op de problematiek kenbaar gemaakt. Het is een 
bewuste keuze van de klankbordgroep geweest om eerst in stilte te werken aan 
genoemd project en naar buiten te treden op het moment dat overeenstemming was 
bereikt over het te volgen traject.    
Hoe nu verder? 
In het projectvoorstel staan de vervolgstappen van de klankbordgroep omschreven. 
Kortheidshalve verwijs ik u daarna. Het eindresultaat, het advies aan PS, kunt u naar 
verwachting aan het einde van 2005 tegemoet zien. Het spreekt voor zich dat zodra 
de Kbg-Wav een volgende tussenrapportage op kan stellen u hiervan in kennis wordt 
gesteld.   
 
 
 
 
Hoogachtend, 
Namens de klankbordgroep Wav, 
 
 
 
 
Mevrouw H.G. Stoel-Snater, 
voorzitter. 


